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     U I T K O M S T E N 
 
Onderwerp: Raadscommissie Middelen d.d. 4 oktober 2010. 
 
Nummer Onderwerp Actie 
 
10-10-01 

 
Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
De voorzitter vraagt de commissie toestemming om de heer Van 
der Starre deel te laten nemen in plaats van de afwezige heer 
Walinga. De commissie stemt hiermee in.  
 
Er is afbericht ontvangen van de heren Oude-Kotte, Harren, 
Feelders en Otte. De heer Schoemaker komt later.  
  

 

 
10-10-02 

 
Publieksrondvraag/spreekrecht 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

 

 
10-10-03 

 
Vaststellen notulen van de commissievergadering van 6 
september 
Tekstueel bij punt 10-09-04 zal Toer de Waard gewijzigd worden 
in: Tour de Waard. In dezelfde zin zal 'vraag' gewijzigd worden in 
'vraagt'. 
 
Met deze wijziging worden de notulen vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van de notulen vraagt PvdA wanneer de vraag 
over de mechanische ventilatie tijdens de brand van juli jl. wordt 
beantwoord.  
De griffier antwoordt hierop dat een mail verstuurd is dat het 
antwoord eind oktober te verwachten is. Hierover vindt overleg 
plaats met de veiligheidsregio. 
 
De burgemeester komt terug op het moeilijk vinden van de 
ondergrondse brandkranen door begroeiing op het 
bedrijventerrein. Op geen enkel moment is er gebrek aan water 
geweest. Tussen het moment van aankomst van de brandweer 
en het daadwerkelijk blussen kan wat tijd gezeten hebben, daar 
ter plekke eerst de aanpak bepaald moet worden. 
Burgerbelang heeft van twee verschillende personen gehoord 
dat er inderdaad tijd zat tussen aankomst bij de brand en het 
blussen. 
 
Tevens geeft de burgemeester aan dat er inderdaad valse 
brandmeldingen zijn geweest bij de parkeergarage in de nieuwe 
Vomar. Dit werd veroorzaakt door circulerend bouwstof. Dit is 
inmiddels opgelost.  
 
Wethouder Baijards zorgt voor aanpassing van de verlichting op 
de Broekerweg. HOP geeft aan dat dit inmiddels gebeurd is.  

 
 
 

 
10-10-04 
 

 
Actieve informatie vanuit het college / Wet 
Gemeenschappelijke Regelingen (WGR) 
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De burgemeester deelt mee de afgelopen weken de brandweer 
betrokken is geweest bij zeer ernstige ongevallen. Er is een brief 
gestuurd naar de brandweer om steun te betuigen en te 
benadrukken dat nazorg erg belangrijk is. 
 
Burgerbelang vraagt of de stukken van de bijeenkomst van de 
politieregio verspreid worden onder de raadsleden.  
Dit zal plaatsvinden na de vergadering van de politieregio op 
woensdag 6 oktober 2010. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
10-10-05 

 
Raadsvoorstel herziening APV september 2010 
De heer Grosheide licht door middel van een presentatie de 
deregulering toe. De dames Steur en Körrössy zijn ambtelijk 
aanwezig voor het beantwoorden van vragen.  
 
Naar aanleiding van de presentatie wil TROTS weten waar LET 
voor staat. 
Dit staat voor locale effecten toets. 
 
VSP geeft aan dat de input van ondernemers dateert uit 2008. 
Heeft de crisis hierop nog gevolgen. 
De heer Grosheide antwoordt dat dit nog niet volledig uitgewerkt 
is. Tot op heden heeft het voor dit onderdeel geen invloed. 
 
CDA vraagt of de gemeente niet meer werk krijgt wanneer de 
regels voor klanten eenvoudiger worden gemaakt. Kan dit 
budgetneutraal plaatsvinden? 
 
De heer Grosheide geeft aan dat dit genuanceerd ligt. Er is vaak 
eerst een extra inspanning noodzakelijk De lastenvermindering 
bij de gemeente is doorgerekend. Een schatting van de kosten is 
niet meegenomen.  
 
Vragen uit de fracties over het raadsvoorstel. 
 
HOP heeft een aantal vragen.  
1.2 Beslistermijn, hier wordt aangegeven dat de beslistermijn 
voor grote evenementen verruimd wordt naar 20 weken. Over 
welke evenementen wordt hier gesproken? 
 
1.9 LSP (Lex silencio positivo) wordt niet ingevoerd voor 
vergunningen van evenementen. Is er een differentiatie voor 
welke evenementen wel? 
 
2.23 Inritten, vanuit de raad is een initiatiefvoorstel neergelegd 
om inritten op privé terrein te bevorderen. Hoe staat dit artikel 
hier tegenover? 
 
2.14 Winkelwagens, HOP wil extra aandacht hiervoor in de APV. 
Het is een grote ergernis van burgers dat er steeds meer 
winkelwagens in woonwijken verschijnen.  
 
2.28 Exploitatievergunning horecabedrijf, is het niet voorbarig 
regels omtrent terrassen te schrappen.  
 
4.6a Mosquito, in de krant is regelmatig te lezen dat de Mosquito 
niet alleen hangjongeren verjaagt, maar ook katten. Moet er niet 
iets vermeld worden over de Mosquito in de APV.  
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2.25 Evenement, HOP spreekt de zorg uit dat er geen 
vergunningsplicht en meldingsplicht meer geldt bij kleine 
evenementen. Waarom is de grens getrokken bij 250 
bezoekers? 
 
2.48 Hinderlijk drankgebruik, deze regel is nog niet zo lang 
geleden ingesteld op verzoek van de politie. Echter de politie 
geeft aan dat deze regel in de praktijk niet werkt.  
 
PvdA heeft de volgende vraag. 
2.44a Verbod vervoeren geprepareerde voorwerpen, deze 
bepaling is in overleg met de politie opgesteld. Is hierover met 
de politie overleg geweest om de bepaling te schrappen?  
 
ChristenUnie stelt dat de fractie een voorstander is van vrijheid 
om de verordening te kunnen aanpassen. Tevens stelt 
ChristenUnie de volgende vragen. 
2.28 Exploitatievergunning horecabedrijf, de fractie is geen 
voorstander van de regels omtrent terrassen. Wordt dit 
opgenomen in het horecabeleid? 
 
2.35 Toezicht op inrichtingen tot het verschaffen van 
nachtverblijf, wat wordt verstaan onder nachtverblijf? 
 
2.48 Hinderlijk drankgebruik, in de raad is een motie 
aangenomen dat er onderzoek plaatsvindt naar een blowverbod. 
Hierover is niets terug te vinden.  
 
2.49a Hinderlijk gedrag bij speel- en/of ontmoetingsplaatsen, de 
bordjes bij scholen zijn aangepast met verboden toegang na 
22.00 uur. Het is wel de bedoeling dat kinderen blijven spelen op 
schoolterreinen na schooltijd.  
 
4.2 Aanwijzing collectieve festiviteiten, hoe is de geluidshinder 
geregeld bij de Waardse Tempel in verband met de 
buitenactiviteiten? 
 
5.3 Verbod vuur te stoken, deze bepaling geeft plaatsen aan 
waar vuur gestookt mag worden. Is het een idee om hier een 
tijdsaanduiding aan te geven?  
 
GroenLinks heeft de volgende vragen. 
2.25 Evenement, de fractie ziet tuinfeesten en het overlast ervan 
toenemen. Met deze aanpassing is er geen vergunningsplicht 
meer. Hier heeft de fractie moeite mee. 
 
4.10 tot 4.12 Bewaren van houtopstanden, wanneer is de 
boomlijst te verwachten, in 2011? 
 
5.6 Kampeermiddelen, waarom wordt hier afgeweken van VNG 
tot 8 dagen? 
 
5.13 Inzameling geld of goederen, er is een mogelijkheid tot 
vrijstelling van bepaalde inzamelingen. Tot op heden is hiervan 
geen gebruik gemaakt. Is deze regeling niet duidelijk of is er 
geen behoefte aan? 
 
VVD geeft aan dat diverse onderdelen in de APV zijn aangepast. 
Is er met controlerende instanties overleg geweest in hoeverre 
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deze aanpassingen handhaafbaar zijn? 
 
Verder heeft de VVD de volgende vragen. 
2.12 Inritten, is deze regel van toepassing op particulieren? 
 
2.57 Loslopende honden, de suggestie wordt gedaan om de 
tekst aan te passen: zowel binnen als buiten de bebouwde kom 
dienen honden aangelijnd, behalve op de aangewezen 
losloopgebieden. 
 
4.15 Verbod hinderlijke of gevaarlijke reclame, waarom wijkt het 
college af van de VNG? 
 
Burgerbelang stelt de volgende vragen. 
2.28 Exploitatievergunning horecabedrijf, de fractie is niet blij dat 
er geen sluitingstijden voor terrassen worden aangegeven.  
 
2.65 Bedelarij, bij de Uiterwaard wordt regelmatig gebedeld. 
Moet hier niet iets over opgenomen worden in de APV? 
 
4.10 tot 4.12 Bewaren van houtopstanden, er was een regeling 
voor bomen met een omtrek van 60 cm, is deze regeling eruit 
gehaald? 
 
D66 is voorstander van zoveel mogelijk het model van de VNG 
te volgen. Wat wordt bedoeld met kruissubsidiëring? 
 
1.2 Beslistermijn, is de termijn van 20 weken de doorlooptijd 
binnen het gemeentelijke apparaat? 
 
Wethouder Binnendijk reageert op de vragen. 
 
De termijn van 20 weken gaat in bij het moment van aanvraag 
voor een evenement.  
 
1.9 Is niet ingevoerd voor kleine evenementen, het gaat met 
name om groter evenementen met meer dan 500 bezoekers.  
Uit ervaring is gebleken dat evenementen tot 250 personen nooit 
problemen hebben opgeleverd. Kwaliteit van drank en voedsel 
moet voldoen aan drank- en warenwet.  
 
Particulieren hoeven geen vergunning meer aan te vragen voor 
het aanleggen van een inrit op privé terrein, dit ter bevordering 
van inritten. Voor zover de uitrit over openbaar gebied graat, 
wordt wel gekeken naar het bereikbaar blijven van de eventuele 
kavels en leidingen. 
 
Wat betreft de overlast van winkelwagens blijft er gehandhaafd 
wat er in de APV staat, enkel omschreven met iets andere 
terminologie. 
 
Het horecabeleid dient nog uitgewerkt te worden. Een café of 
restaurant met terras heeft altijd een exploitatievergunning 
nodig, hierin kunnen sluitingstijden en omvang van het terras 
opgenomen worden. 
 
PvdA reageert dat er nu melding moet worden gemaakt bij een 
feest waarbij een deel van de openbare ruimte wordt gebruikt.  
 
Wethouder Binnendijk geeft aan dat er geen vergunning voor 
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behoeft te worden aangevraagd. Hij gaat ervan uit dat er overleg 
plaatsvindt met de buren. Wanneer er overlast ontstaat, kan er 
gehandhaafd worden op grond van openbare orde.  
 
De burgemeester vult aan dat er geconstateerd wordt dat 
tuinfeesten en overlast daarvan toeneemt. Dit is een groot 
probleem. Met een vergunning op grond van de APV voorkom je 
geen overlast.  
 
TROTS weet uit eigen ervaring dat bij een buurt barbecue de 
straat afgesloten wordt.  
 
De voorzitter vraagt of dit toegestaan is. 
 
Wethouder Binnendijk antwoordt dat dit in de vergunning 
beoordeeld wordt. Wanneer het niet in strijd is met de openbare 
orde en veiligheid kan dit worden toegestaan. Het systeem van 
vergunningen geeft geen garantie dat er geen overlast is. 
 
Het drankverbod op de openbare weg kan op bepaalde plaatsen 
binnen de stad aangeven worden, het kan niet gelden voor de 
hele stad.  
 
Onder nachtverblijf wordt een beroepsmatige camping, hotel of 
pension verstaan binnen particulier terrein. 
 
De bordjes op scholen met verboden toegang kunnen blijven 
staan, speelplaatsen zijn overdag beschikbaar om te spelen. 
Wanneer er ’s avonds overlast is, dient deze overlast 
gehandhaafd te worden. 
 
Bij grote evenementen wordt altijd het toegestane aantal 
decibels aangegeven. In extreme situaties wordt begrensde 
geluidsapparatuur voorgeschreven. 
De burgemeester vult aan dat alle eisen bij buitenevenementen 
worden gecontroleerd. Het afgelopen jaar is geconstateerd dat 
alle evenementen binnen de gestelde normen zijn gebleven.  
 
Het beleid inzake loslopende honden wordt gehandhaafd. 
Hondenbezitters zijn op de hoogte waar losloopgebieden zijn. 
 
De burgemeester geeft aan dat er een motie is aangenomen 
inzake een onderzoek naar een blowverbod. De nieuwe 
medewerker OOV zal deze motie gaan uitwerken, alhoewel een 
blowverbod juridisch ingewikkeld is. 
 
ChristenUnie vult aan dat dit verbod niet voor de hele stad zou 
gelden. 
 
Ambtelijk wordt toegelicht dat het niet mogelijk is voor de gehele 
gemeente een alcoholverbod op straat in te stellen. Dit is wel 
mogelijk als het leidt tot overlast. Het voordeel hiervan is dat het 
niet leidt tot een waterbedeffect.  
De burgemeester vult aan dat de directe constatering van 
drinken van alcohol op straat erg lastig is. Hierover zal overleg 
plaatsvinden met de politie.  
 
Wat betreft de geprepareerde voorwerpen geeft de VNG aan dat 
het niet toegestaan is deze regel op te nemen. Dit is in strijd met 
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de grondwet.  
 
HOP reageert dat hierover al discussie is gevoerd en dat dit was 
toegestaan. 
 
Burgerbelang vult aan dat het over specifieke plaatsen ging. 
 
De voorzitter geeft aan dat hierover verwarring is, dit zal worden 
uitgezocht. 
 
Wat betreft de Mosquito zijn er geen signalen bekend bij het 
college dat deze regeling opgenomen dient te worden. Het is 
een ingrijpend middel. Particulier zou men een Mosquito kunnen 
plaatsen, totdat er jurisprudentie is dat het niet meer mag. 
 
De bomenlijst zal in het najaar van 2011 beschikbaar zijn. 
Hierover komt een raadsvoorstel. De verordening van de VNG 
zal gevolgd worden. 
 
College wil een termijn van 8 dagen hanteren voor de maximale 
parkeerduur van caravans bij huis gedurende het hele jaar. 3 
dagen zoals nu in de winterperiode, is wat kort. 
 
Wat betreft het inzamelen van geld en goederen werkt de 
systematiek die nu gehanteerd wordt goed. Wanneer de VNG 
verordening gevolgd wordt, brengt dit veel werk met zich mee 
voor de gemeente. 
 
GroenLinks reageert dat deze regeling bekend moet worden 
gemaakt bij de burgers. 
 
Wethouder Binnendijk antwoordt dat de APV op de formele wijze 
bekend gemaakt wordt. Via bijvoorbeeld de stadskrant zal een 
eenvoudige versie gepresenteerd worden wat wel en niet mag. 
 
Het college denkt dat het om incidenten gaat wat betreft het 
bedelen. Hierop zal geen regelgeving toegepast worden. 
 
Burgerbelang geeft aan dat er bij de politie enkele malen 
melding is gemaakt van hinderlijk bedelen. De politie geeft aan 
dat bedelen niet verboden is.  
 
De burgemeester geeft aan dat wanneer er overlast van is, er 
gehandhaafd kan worden. Het is echter moeilijk te bepalen wat 
hier overlast is. Ook dit onderwerp wordt meegenomen in het 
gesprek met de politie.  
 
Onder kruissubsidiëring wordt verstaan dat er in totaal niet meer 
aan leges geheven mag worden dan dat er aan kosten gemaakt 
wordt. Bepaalde leges mogen dus hoger zijn dan de reële 
kosten en andere weer lager. Voor wat betreft 
ondernemerszaken mag deze vorm niet gehanteerd worden. 
Het reclamebeleid is opgenomen in de welstandnotitie. Wanneer 
de aanvraag voldoet aan de eisen zoals geformuleerd in het 
reclamebeleid, is er geen vergunningplicht.  
 
De VVD vult aan dat veel ondernemers nu zoeken naar 
randreclame, waar geen regels voor zijn.  
 
Wethouder Binnendijk antwoordt dat wanneer dit te extreem 
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wordt, er gehandhaafd zal worden. Het criterium is dat de 
verkeersveiligheid niet in gevaar wordt gebracht. 
 
De burgemeester geeft aan dat ieder terras vergund wordt via de 
exploitatievergunning. Hierin kunnen sluitingstijden worden 
opgenomen. Deregulering hiervan is slechts een administratieve 
vermindering. Nu moeten een exploitatie, terras- en 
horecavergunning worden aangevraagd. In de nieuwe APV 
slechts een exploitatievergunning. Dit brengt ook minder kosten 
met zich mee. 
 
De burgemeester zegt toe dat het terrassenbeleid schriftelijk 
wordt verspreid onder de raadsleden. 
 
HOP vraagt of er na het verstrijken van de beslissingstermijn van 
20 weken, automatisch een vergunning verleend wordt? 
 
Dit is niet het geval. Wanneer de aanvraag compleet wordt 
aangeleverd, wordt de vergunning binnen 20 weken afgegeven. 
 
Wat betreft het verbod om vuur te stoken, kan er in concrete 
gevallen ontheffing worden verleend. Het dagkampeerterrein op 
het park van Luna is van dit verbod uitgezonderd. Het 
recreatieschap is hier toezichthouder.Tevens is het een 
dagkampeerterrein, dus is het niet noodzakelijk om tijden 
hieraan te stellen.  
 
De bijlagen bij dit agendapunt  worden vanwege de fysieke 
omvang, bij de raadstukken ter inzage gelegd. Ze zijn ook 
digitaal te bekijken via de gemeentelijkewebsite.  
 
Advies commissie 
Wat de commissie betreft kan het voorstel worden behandeld als 
bespreekstuk in de raadsvergadering van 23 november 2010.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Burgemeester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

10-10-06 Rondvraag en Sluiting 
De heer Mertens geeft aan dat er in het raadsconvent gesproken 
is over de groep hangjongeren op het Stadsplein. Afgelopen 
week zijn de grote ramen bij de lift ingeslagen.  
 
De burgemeester geeft aan dat hiervoor extra aandacht is bij 
zowel de mobiele surveillance als bij de politie. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


